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خبـر پاسخگویی پنج مدیر شهرداری شیراز به شهروندان از طریق ۱۳۷ در این هفته
پنج مدیر شهرداری شیراز در هفته آینده پاسخگوی مستقیم شهروندان 

از طریق سامانه ۱۳۷ هستند.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
قالب  در  زمان بندی  جدول  طبق  ماه  هر  شهرداری  مدیران  شیراز، 
طرح »روی خط شهر« به صورت مستقیم و بدون واسطه پاسخگوی 

درخواست ها و سؤالات شهروندان هستند.
بنابه این گزارش؛ رضا مسعودی شهردار منطقه ۵ روز شنبه ۱۴ آبان 
ماه، سید محمدجواد افضلی شهردار منطقه ۹ روز یکشنبه ۱۵ آبان ماه 

و سجاد خلیلی رئیس اداره تخلفات شهری معاونت محیط زیست و 
خدمات شهری در روز دوشنبه ۱۶ آبان ماه پاسخگوی شهروندان از 

طریق سامانه ۱۳۷ هستند.
شهروندان گرامی همچنین می توانند مسائل و درخواست های خود را 
با اصغر سروی مدیرکل بازرسی روز سه شنبه ۱۷ آبان ماه و عباداله 
زارعی سرپرست اداره کل پیشگیری و رفع تخلفات شهری در روز 
چهارشنبه ۱۸ آبان ماه در میان بگذارند تا ایشان شنونده و پاسخگوی 

درخواست ها و سؤالات شهروندان باشند.

رئیس کمیته هوشمند سازی شورای اسلامی شهر شیراز:

به روز رسانی نقشه شهر شیراز و نظارت بر 
باغات و حریم شهر با تکنولوژی های روز

کنفرانس  ویدئو  طریق  از  شهرسازی  و  راه  وزیر  دستور  با  مراسمی  در 
عملیات اجرایی احداث ۱00 هزار واحد مسکونی در ۱۳ شهر جدید آغاز 

شد که از این تعداد ۸ هزار واحد در شهر جدید صدرا ساخته می شود.
سرویس خبری /خدیجه غضنفری: رستم قاسمی، وزیر راه و شهرسازی 
در این مراسم گفت: گام دوم طرح نهضت ملی مسکن با احداث ۱00 هزار 

واحد مسکونی دیگر در شهرهای جدید برداشته می شود.
او با اشاره به اینکه در گام اول نیز عملیات ساخت ۱00 هزار واحد مسکونی 
با حضور رئیس جمهور آغاز شده بود، گفت: ۱00 هزار واحد مسکونی گام 
اول ۶0 درصد پیشرفت در مرحله آماده سازی دارد و پیشرفت فیزیکی این 
واحدها به طور متوسط ۱۵ درصد است. درمجموع ۳0 درصد از واحدهای 
ساخته  ویلایی  صورت  به  و  طبقه  یک  جدید  شهرهای  در  شده  ساخته 

می شوند و مابقی به صورت ۳ تا ۴ طبقه به مردم تحویل می شود.
ایشان  تاکید  و  رئیس جمهور  برای  مسئله مسکن  اهمیت  اشاره  با  قاسمی 
بر تکمیل سامانه ملی املاک و اسکان گفت: آخرین گزارش ها از وجود 
بیش از ۵۶0 هزار خانه خالی حکایت دارد، در هفته حداقل دو جلسه با 
حضور رئیس جمهور با موضوع مسکن برگزار می گردد چراکه مسکن در 
کشور وضعیت و شرایط خوبی ندارد و سهم عمده ای از درآمد مردم برای 
مسکن صرف می شود و تا نتوانیم میزان عرضه و تقاضا را به هم نزدیک 
کنیم، مسئله افزایش اجاره بها حل نمی شود بنابراین سرعت بخشیدن به کار 

ساخت مسکن بسیار اهمیت دارد و در دستور کار است.
او از همه همکاران خود خواستار آن شد که به صورت جهادی در زمینه 
حل مشکل مسکن تلاش کنند و افزود: سامانه ای طراحی شده است که 
در آن روزانه میزان پیشرفت پروژه ها و عملکرد مدیران قابل بررسی و 

ارزیابی است.
قاسمی بر ضرورت مشارکت مردم در ساخت مسکن تاکید و اظهار کرد: 
برای آنکه عموم مردم بتوانند در ساخت مسکن دخیل شوند طرح ساخت 
تدریجی مسکن ارائه شده است که در این طرح زمین و منابع بانک در 
اختیار مردم قرار می گیرد و آنان در مساحت کم شروع به ساخت می کنند 

و سپس آن را توسعه می دهند.
وزیر راه و شهرسازی ضمن تقدیر از تلاش های استاندار فارس و معاون 
ملی  نهضت  برای ساخت  تحرک جدی  فارس گفت:  استانداری  عمرانی 
مسکن در استان شکل گرفته است و امیدواریم عقب ماندگی که در زمینه 
جلسه  در  گردد،  جبران  به سرعت  دارد  وجود  فارس  در  مسکن  ساخت 
مسائل  که  شدیم  آن  خواستار  زیست  محیط  رئیس  از  نیز  دولت  هیئت 
مشکل  بتوانیم  و  کنند  حل  سریع تر  هرچه  را  بمو  ملی  پارک  به  مربوط 

کمبود زمین را با الحاقاتی که انجام می شود رفع کنیم.
شرکت  مدیره  هیئت  عضو  و  سرپرست  پوربهی،  مهدی  مراسم  این  در 
عمران صدرا در سخنانی کوتاه اظهار کرد: با تلاش و پیگیری های انجام 
شده تاکنون اراضی مورد نیاز احداث حدود ۱۸ هزار و ۴00 واحد مسکونی 
سایر  با  تعامل  با  و  است  شده  داده  کاربری  تغییر   ۵ ماده  کمیسیون  در 
ملی  نهضت  احداث  دست  در  پروژه های  در  خدمات رسان  دستگاه های 

مسکن پیشرفت خوبی داشته ایم.

پوربهی تعداد کل متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن در شهر صدرا را 2۱0 
هزار و ۵۵0 نفر و تعداد تأیید نهایی شدگان را ۷۶ هزار و 2۷۵ نفر اعلام و 
بیان کرد: از این تعداد ۸ هزار و ۵00 نفر به پروژه های شهر شیراز منتقل 
شدند و ۶۷ هزار و ۵00 نفر متقاضی باقی مانده است که برای 2۵ هزار و 
۴00 واحد مسکونی تأمین زمین شده است و باید برای تعداد باقی مانده نیز 

زمین و مسکن تأمین گردد.
او اظهار کرد: در گام دوم نهضت ملی مسکن، ۸ هزار واحد مسکونی در 
قالب سه پروژه ولایت یک با ۳ هزار و ۵00 واحد مسکونی، ولایت دو 
با ۳ هزار واحد مسکونی و پروژه دانش با هزار و ۵00 واحد مسکونی در 

زمینی به مساحت ۸۸ هکتار ساخته می شود.
پوربهی که در مراسم معارفه خود نیز وعده داد تمام همت خود را برای 
تعیین  با  کرد  امیدواری  اظهار  گیرد  کار  به  مسکن  تولید  وعده  تحقق 
پیمانکار به زودی گام سوم نهضت ملی مسکن نیز با ساخت ۷ هزار واحد 

در شهر جدید صدرا آغاز شود.

شهردار شیراز:

شهردار شیراز با بیان اینکه کمیته های پدافند غیرعامل در شهرداری 
به صورت جدی باید کار کارشناسی انجام دهند، گفت: یک برنامه 
جامع پدافند غیرعامل در جهت اجرایی شدن برای یک شهر ایمن، 

زیست پذیر، قابل زندگی باید انجام شود.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، محمدحسن اسدی شهردار شیراز در همایش پدافند غیرعامل 
کارکنان شهرداری شیراز که به همت اداره مطالعات بحران معاونت 
محیط زیست و خدمات شهری برگزار شد، با اشاره به اینکه پدافند 
حادثه،  هرگونه  با  مقابله  یعنی  پدافند  گفت:  است،  آفند  برابر  در 
بلایای طبیعی، حوادث غیرمترقبه که می تواند، زلزله، سیل، طوفان، 
کرونا و ... باشد لذا وظیفه همه آحاد مردم و مسئولین این است که 

نحوه مقابله با حوادث غیرمترقبه را آموزش ببینند.
شهردار شیراز افزود: خودمان را باید به امکانات، علم روز، فناوری 
و آموزش مورد نیاز تجهیز کنیم و در قدم اول تمام ۱۳ هزار نفر 
کارمند شهرداری از جمله مدیران تا پاکبانان باید آمادگی لازم را 

داشته باشند.
به صورت  ادامه داد: کمیته های پدافند غیرعامل در شهرداری  وی 
جدی باید کار کارشناسی انجام دهند، پس یک برنامه جامع پدافند 
غیرعامل در جهت اجرایی شدن برای یک شهر ایمن، زیست پذیر، 

قابل زندگی باید انجام شود.
عوامل  امکانات،  تمام  با  شهرداری  افتاد،  اتفاقی  اگر  گفت:  اسدی 
شهرداری  به کمک  ارگان ها  دیگر  و  است  کار  پای  تجهیزات  و 

می آیند، بنابراین پدافند غیرعامل مهم است.
شهر  بر  علاوه  شیراز،  شهرداری  اینکه  به  اشاره  با  شیراز  شهردار 
خیلی  امروز  افزود:  می کند،  هم کمک  مجاور  شهرهای  به  شیراز، 
از فعالیت ها در شهرها واگذار شده است و تنها خدماتی که واگذار 
نشده، آتش نشانی است زیرا یک کار لحظه ای و همگانی بوده که 

وقفه ندارد.
استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان در پدافند غیرعامل

گفت:  فارس  استانداری  غیرعامل  پدافند  مدیرکل  جباریان  محمد 
پدافند  بنیان های  و  دستاوردها  تدوین  هفته  غیرعامل،  پدافند  هفته 
تهدید دارد یک  با موضوع  ارتباطی که  بخاطر  غیرعامل است که 

مسئله علمی و فناور پایه است.
وی ادامه داد: امروزه با پیشرفت علم و فناوری میزان تهدیدات و 

مخاطرات هم افزایش یافته که تغییرات را به دنبال داشته است.
بروز  و  ایجاد  افزود:  فارس  استانداری  غیرعامل  پدافند  مدیرکل 
می کند  ایجاب  بین المللی  عرصه های  در  نوپدید  و  نوین  تهدیدات 
خود را همواره به یک سپر امنیتی که پدافند غیرعامل است مجهز 
کنیم و در حفظ و تأمین منافع ملی که در اختیار داریم از آمادگی 

کامل برخوردار باشیم.
پدافند  به حوزه  رویکرد  و  نگاه  باید  امروز  داشت:  اظهار  جباریان 
را  غیرعامل  پدافند  هفته  شعار  و  سال  شعار  به  باتوجه  غیرعامل 
استفاده  بنیان  دانش  شرکت های  ظرفیت های  از  و  دهیم   تغییر 

کنیم.
وی ادامه داد: باید تهدیدات حوزه شهری را پیش بینی کنیم، برای 
آن برنامه ریزی کرده و یک قدم جلوتر باشیم که امروز با هماهنگی 
مدیران و شرکت های دانش بنیان بیش از ۳0 مورد همایش برگزار 

شده است.
طرح جامع پدافند غیرعامل شهرداری شیراز به شورا ارسال شود

خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس  زارعی  مسعود 
شهری شورای اسلامی شهر شیراز نیز گفت: پدافند غیرعامل برای 
شهرداری یک الزام است لذا حضور افراد در دوره های آموزشی باید 

الزامی شود.
زارعی ادامه داد: آمادگی ها باید به شکل اجرایی باشد و طرح جامع 

هرچه سریعتر اتمام و به شورا ارسال گردد.
وی در پایان افزود: مردم باید آموزش های لازم را دیده باشند تا در 

مواقع بحران بخوبی واکنش نشان دهند.
شهرداری شیراز در پدافند غیرعامل پیشرو است

شهرداری  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  معاون  غلامی  غلامرضا 
این  شهرداری  غیرعامل  پدافند  عملکرد  از  گزارشی  در  شیراز 
کلانشهر با اشاره به آنچه که شهرداری شیراز انجام می دهد تا اثرات 
یک موضوع مخرب را کاهش دهد، تحت عنوان پدافند غیرعامل 
محسوب می شود، گفت: شهرداری شیراز با تقسیم وظایف با ایجاد 
ایمنی،  کارگروه  شهری،  خدمات  کارگروه  جمله  از  کارگروه   ۷
عمرانی،  و  فنی  کارگروه  فرهنگی،  کارگروه  سایبری،  کارگروه 
ریاست  به  ترافیک  نقل  و  حمل  کارگروه  شهرسازی،  کارگروه 

شهردار شیراز تشکیل جلسه داده است.
غلامی افزود: در شهرداری شیراز الزام قانونی داریم که یک درصد 
از اعتبارات تملک دارایی ها و اعتبارات هزینه ای در موضوع پدافند 

غیرعامل هزینه شود.
وی ادامه داد: شهرداری شیراز نسبت به اقداماتی که انجام شده، بنا 

به گفته رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور، پیشرو بوده است.
بنابراین گزارش، محمدحسن اسدی شهردار شیراز در این مراسم طی 
رئیس  به عنوان  فارس  استاندار  ایمانیه  محمدهادی  از طرف  حکمی 

پدافند غیرعامل شهرداری شیراز منصوب شد. دیدار شهردار شیراز با مدیرکل 
اوقاف و امور خیریه فارس به منظور خدمت 

بهتر در عرصه شهرسازی

تأکید شهردار شیراز بر انجام پروژه 
بزرگراه ۵۵ متری جنوب شهرک حافظ

شهری  درآمد  لایحه  اینکه  بیان  با  شیراز  شهردار 
با تصویب مجلس شورای اسلامی به  در سال جاری 
باید برای مدیریت  قانون تبدیل شده، گفت: اکنون 

یکپارچه شهری تلاش کرد.

پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
در  اسدی  محمدحسن  شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی 
نشست کارگروه ملی تدوین آیین نامه تأمین مالی و 
سرمایه گذاری کلانشهرها که در شیراز برگزار شد، با 
بیان اینکه لایحه درآمدهای پایدار شهری و مدیریت 
مورد  مسئله  دو  همواره  شهری  یکپارچه  و  واحد 
اظهار  بوده،  شهری  مدیریت  عرصه  فعالان  دغدغه 
کرد: لایحه درآمد شهری در سال جاری با تصویب 

تبدیل شد و اکنون  قانون  به  مجلس شورای اسلامی 
باید برای مدیریت یکپارچه شهری تلاش کرد.

انتظارات  بر  تصریح  با  شیراز  کلانشهر  ارشد  مدیر 
تعالی  بر  دارد،  وجود  شهرداری ها  از  که  زیادی 

جایگاه شهرداری ها تصریح کرد.
درآمدزایی  روش های  برشمردن  با  ادامه  در  او 
فعلی  درآمدزایی  روش های  کرد:  ذکر  شهرداری 

روش هایی است که در اجرا دچار مشکلات هستند.

اسدی در سخنان خود که به آسیب شناسی این مقوله 
می پرداخت، بر سرمایه گذاری و درآمدزایی از طریق 
برای  باید  کرد:  خاطرنشان  و  اشاره  بخش خصوص 
ثبات و امنیت اقتصادی بخش خصوصی تلاش کرد.

و  اقتصاد  کمیسیون  رئیس  اسکندری  علیرضا 
سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این 
ادوار  در  آسیب ها  و  فرصت ها  به  اشاره  با  نشست 
شوراهای اسلامی شهر که هرکدام در نوع خود قابل 
بررسی است، گفت: یکی از اقدامات قابل توجه در 
بوده که شیوه نامه سرمایه گذاری  این  این کمیسیون 

در شهرداری شیراز را به تصویب رسانده ایم.
او به سرمایه گذار، شهرداری و شورای اسلامی شهر 
بر  و  اشاره  سرمایه گذاری  اصلی  رأس  سه  عنوان  به 

ارتباط مستمر هر سه تاکید کرد.

شهردار شیراز مطرح کرد؛


